
Protokół nr 27/2018 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu 

14 maja 2018 r. 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Bożena Sikora – Przewodnicząca Komisji  

2. Paweł Pałubicki – Wiceprzewodniczący  

3. Piotr Paczesny – Członek  

4. Marian Batóg – Członek  

5. Renata Rejkowicz – Członek 

oraz p. Anna Kurzawa – Gerczak – prezes zarządu spółki ZGK oraz p. Ewa Walitów – główna 
księgowa. 

Przedmiotem posiedzenia Komisji było zapoznanie się z informacją dotyczącą funkcjonowania 
spółki Zakład Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej. 

Informacji radnym udzielały p. prezes oraz p. główna księgowa. Ponadto (już po posiedzeniu 
komisji) zostało przesłane radnym sprawozdanie  Zarządu z działalności spółki za 2017 rok. 

Informacje dotyczące funkcjonowania spółki w 2017 rok obejmowały następujące kwestie: 

- stan finansów spółki na koniec 2017 r. (strata 744 284,00 w tym 460 000,00 z tytułu 
prawomocnego wyroku sądu w sporze z Energą), 

- stan zadłużenia odbiorców wody/podejmowane działania/ugody/postępowania komornicze, 

- kwestia wodomierzy – wymiana/brak legalizacji w związku z upływem 5 lat, 

- należności z tytułu dostaw wody, 

- konieczność modernizacji oczyszczalni ścieków – brak możliwości finansowych z uwagi na 
wyniki finansowe spółki, 

- negocjacje umowy na odprowadzanie ścieków z SPV (ścieki o podwyższonych parametrach), 

- propozycje rozwiązania kwestii osadów- zakup linii granulatu, 

- nowe taryfy na 2018 r. zatwierdzane przez Wody Polskie – prawdopodobny wzrost od czerwca 
2018 r. o 3%  w stosunku do roku 2017. 

Komisja rekomenduje podjęcie działań przez zarząd spółki w ścisłej współpracy z właścicielem 
(Gminą Dębnica Kaszubska) w celu wypracowania długofalowego programu/strategii 
funkcjonowania spółki,  w tym w zakresie modernizacji oczyszczalni, problemu osadów oraz 
możliwości i źródeł finansowania. 
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